
NOVÝ ROK 

       Prajem všetkým požehnaný nový rok 2024! Nový rok je vždy dobrou príležitosťou, aby 

sme si dali nové predsavzatia – a nemusia sa týkať toho, že schudneme alebo budeme viac 

cvičiť. Rád by som vám navrhol, aby sme si dali predsavzatie, že budeme rásť v modlitbovom 

živote. Pozývam všetkých k otvorenému srdcu v modlitbe. Všemohúci Boh, ktorý je 

dokonalý, mocný a úžasný, chce, aby sme ho volali Abba, čo znamená otecko. Náš život tu na 

zemi sa má čo najviac podobať životu v nebi. A modlitba nám dáva silu pracovať každý deň 

na naplnení tohto poslania. Vstúpme do Božej lásky, čítajme Písmo, verme evanjeliu 

a modlime sa. 

       V Ríme je dom, kde žil svätý Ignác z Loyoly. Pri jeho izbe je balkón, kde mohol v noci 

stáť a hľadieť na hviezdy. Ignác tam stál celé hodiny a uvažoval o Tom, ktorý stvoril taký 

obrovský vesmír. Aj ja chcem chváliť Boha za stvorenie – aby ma naplnila radosť. V 

Ignácovej pracovni je obraz Svätej rodiny – ten istý, ktorý Ignác často používal, keď si 

predstavoval, aký život asi mali Ježiš, Mária a Jozef. Predstavil som si ich skromný domov a 

ich vzájomné správanie sa a cítim lásku, ktorá bola medzi nimi.  Predstavujem si, aké by to 

bolo, keby som bol s Ježišom pri premenení, pri Poslednej večeri alebo pri Reči na vrchu. 

Keď sa modlím ruženec, vždy si predstavím seba samého v scéne, ktorú spomína dané 

tajomstvo. 

       Otvor nám oči, Pane! Keď používame pri modlitbe predstavivosť, pomáha nám to prísť k 

Bohu. V našom srdci ožívajú slová Písma. Duch Svätý dostáva príležitosť ukázať nám, ako 

veľmi nás Boh miluje a môže nám do srdca vpísať svoje pravdy.  Modlitba je v našom živote 

veľmi dôležitá. Keď sa modlíme, Boh nás naplní svojou láskou a vloží nám do srdca svoje 

poslanie. Bez modlitby máme väčšie pokušenie hľadať svoje vlastné a nie nebeské túžby. 

Nech nám Pán otvorí oči, aby sme na začiatku tohto nového roka uvideli Božiu veľkosť. Nech 

ešte viac spoznáme a zakúsime jeho lásku!  

        Dovoľte mi zaželať Vám, aby začínajúci rok 2024 priniesol každému z Vás ešte väčší 

záujem o Božie veci. A nielen záujem, ale aj istejšie prežívanie viery, že Boh je stále s nami. 

Prosme  Bohorodičku Máriu, aby sme v tomto roku nasledovali jej príklad – prijímali Ježiša 

do srdca i života a žili jeho slovom. 

 o. Rastislav 


